

中文標題

作者一¹ 作者二² 作者三³

¹服務機關（就讀學校系所）/職稱

²服務機關（就讀學校系所）/職稱

³服務機關（就讀學校系所）/職稱

摘要

文稿以未曾發表於其他會議或刊物者為限，作者請自行保留底稿。稿件中涉及版權部分，請事先徵得原作者或出版者之書面同意，本研討會不負版權責任。

中文摘要字數 600-1000 字內，或英文摘要字數 300-500 字內，內容包含：(1) 論文題目 (2)研究動機與目的 (3)研究方法(4)研究結果及建議 (5)關鍵字(3-5 個)。

版面設定：上下各 2.54 公分、左右各 3 公分。段落設定：行距為固定行高、行高為 22 點。字型設定：篇名為標楷體 16 號字、內文為標楷體及 Times New Roman 12 號字、與前後段距離為 0.5 行且左右對齊。

關鍵詞：關鍵詞 1、關鍵詞 2、關鍵詞 3、關鍵詞 4、關鍵詞 5(最多 5 個)

參考文獻 (請用 APA 第七版)

參考文獻內容請在第二行縮排。

作者名（年分）。篇名。期刊名，卷數（期數），頁數。

王俊斌（2023）。配合 108 課綱職前師資培育課程基準的階段性問題。臺灣教育評論月刊，12(3)，1-3。

<https://www.airitilibrary.com/Article/Detail?DocID=P20130114001-N202303020013-00001>

English Title

Author 1 Affiliation of Author 1

Author 2 Affiliation of Author 2

Author 3 Affiliation of Author 3

Abstract

Manuscripts must be original and not previously published in other conferences or journals. Authors are responsible for retaining their own copies. For any content involving copyright, authors must secure written permission from the original author or publisher. The conference assumes no responsibility for the copyright of the author's work.

English abstract word limit is up to 500 words and should include the following sections: (1) Research Title, (2) Research Motivation and Objectives, (3) Research Methods, (4) Research Conclusions and Recommendations, (5) Keywords (3-5 keywords)

Page settings: 2.54 cm margins on top and bottom, 3 cm margins on left and right.

Keywords: Keyword 1, Keyword 2, Keyword 3 (at most 5 , Keywords)

References

Please follow the APA guideline.

Author, A. A. (Year). Title of article. *Title of Periodical*, ##, ###-###.

Chun-Ping, Wang (2024). University Social Responsibility Practice of Featured Teacher Education and Its Challenges. *Journal of Education Research*, 359, 22-33.